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BURMISTRZ MIASTA KLUCZBORKA
GMINA KLUCZBORK

OŚ.6121.3.2025.JM-C Kluczbork, dnia 17 marca 2025r.

Radny Rady Miejskiej
w Kluczborku
Pan Mateusz Dybka

Odpowiedź na pytanie Radnego - Mateusza Dybki z dnia marca 2025r. w sprawie
pielęgnacji zieleni na terenie Gminy Kluczbork

Szanowny Panie Radny,

W odpowiedzi na zapytanie z dnia 4 marca 2025r. w sprawie pielęgnacji drzew rosnących na
terenie Gminy Kluczbork infonnuję, jak niżej:

l. Jakie Gmina wykonuje zadania mające na celu ograniczenie rozpraestrzeniania
się jemioły?

Jemioła jest usuwana z drzew w miarę możliwości, jednak ze względu na wysokie
koszty takich zabiegów są one znacznie ograniczone.

2. Jakie Gmina planuje działania pielęgnacyjne mające na celu wycinanie jemioły
z drzew?

Cięcia eliminujące jemiołę na wszystkich drzewach w naszej Gminie są ujęte w
„Projekcie szwajcarskim".

3. Jaka jest praktyka nasadzenia drzew za każde wycięte?

W przypadku nasadzeń kompensacyjnych za usuwane drzewa, zwykłe stosuje się
współczynnik 1:2, czasami 1:1.

Sadzenie drzew na terenach wiejskich jest utrudnione ze względu na niewielką ilość
miejsc będących własnością Gminy Kluczbork.
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